
 

 

 

              Częstochowa, dn.19.05.2021r. 

        

Szanowny  Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

              Prezydent Miasta Częstochowy 

              za pośrednictwem 

              Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

               Interpelacja  4/V 

Dotyczy:         Opłat  za korzystanie ze środowiska przez Urząd Miasta Częstochowy. 

    Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny  Miasta Częstochowy,  na podstawie art. 24 ust.3 i 
6  u.s.g.  proszę o odpowiedź na moją interpelację, dotyczącą wielkości opłat z  emisji LZO 
pochodzących  z użytkowania substancji dezynfekujących ( alkoholi)  jakie poniósł urząd w 2020 roku. 
 Dzień 31 marzec był ostatnim dniem w którym to Urząd Miasta Częstochowy, jako podmiot 
korzystający ze środowiska zgodnie z art. 275 p.o.ś. powinien rozliczyć się między innymi z LZO 
pochodzących z alkoholi  użytkowanych do dezynfekcji za rok 2020. 
  Proszę o informacje: 

1. Czy emisja LZO pochodząca z alkoholi używanych do dezynfekcji została wykazana w 
sprawozdaniu przekazanym do Marszałka Województwa Śląskiego? 

2. Jaką wielkość wykazano? 
3. Jaką  kwotę opłaty naliczono i zapłacono z tego tytułu? 
4. Ile litrów alkoholowego preparatu do dezynfekcji i o jakim stężeniu alkoholu zakupił urząd w 

roku 2020 ? 
 

 

 

                                                                                            Piotr Wrona 


